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Abstract (en)
1. Hinge for glass swing doors having two hinge parts (1, 2), which are connected to one another in an articulated manner about an articulation
axis (3), and a latching device. 2.1 The known hinges offer one latching position in one or more positions of the door leaf. The novel hinge permits
the adjustment of the latching position of the door leaf in the mounted state. 2.2 A latching cutout (6) is provided on the circumference of a body
of rotation (7) which is mounted in one of the two hinge parts (1, 2) such that it can rotate about an articulation axis (3) and can be fixed via an
adjustment screw (9) which is accessible from one side of the hinge. 2.3 The hinge for glass swing doors permits the adjustment of the latching
position of the door leaf in the mounted state. <IMAGE>

Abstract (de)
1. Gelenkband für Glaspendeltüren mit zwei um eine Gelenkachse (3) scharnierend verbundenen Bandteilen (1,2) und einer Rastvorrichtung.
2.1 Die bekannten Gelenkbänder bieten in einer oder mehreren Positionen des Türflügels eine Rastposition. Das neue Gelenkband ermöglicht
die Korrektur der Raststellung des Türflügels in montiertem Zustand. 2.2 Eine Rastausnehmung (6) ist am Umfang eines Rotationskörpers (7)
angebracht, der in einem der beiden Bandteile (1,2) um eine Gelenkachse (3) drehbar gelagert und über eine von einer Seite des Gelenkbandes
zugängliche Stellschraube (9) feststellbar ist. 2.3 Das Gelenkband für Glaspendeltüren ermöglicht die Einstellung der Rastposition des Türflügels in
montiertem Zustand. <IMAGE>
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